
PROTOKÓŁ Nr X/2011 
 

Z OBRAD X SESJI 
RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO 

KADENCJI W LATACH 2010 – 2014 
 

odbytej dnia 28 grudnia 2011 roku 
w Starostwie Powiatowym 

w Nowym Tomy ślu  
 

 
Ad.1. 
Otwarcie X sesji i stwierdzenie quorum.  
 
              Przewodniczący Rady  Powiatu Nowotomyskiego Pan Zbigniew 
Markowski otworzył obrady X sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego i 
powitał wszystkich obecnych. Obrady rozpoczęły się o godz.12.03 
Na sali obecnych było 17  Radnych zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1  do protokołu (nieobecni radni P. Skorupa i P. 
Wilkoszarski). Lista gości stanowi załącznik nr 2   do protokołu. 
P. Przewodniczący zapytał czy są inne propozycje do porządku obrad X 
sesji. 
P. Starosta poprosił o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
projektów uchwał: 
- w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem 
roku budŜetowego 2011. 
 
- w sprawie przyznania tytułu „zasłuŜony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
- w sprawie przyznania tytułu „zasłuŜony dla Powiatu Nowotomyskiego”. 
 
- aneks do projektu uchwały budŜetowej na rok 2012. 
 
P. Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad po 
wprowadzeniu zmian: 
 
„za” - 17 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego przyj ęła porz ądek obrad 
stanowi ący  zał ącznik nr 3  do protokołu.  
 
 
 



Ad. 2. 
Przyj ęcie protokołu z IX sesji Rady Powiatu Nowotomyskieg o. 
  
            P. Przewodniczący poinformował, Ŝe protokół wyłoŜony był do 
wglądu  w Wydziale Organizacyjno-Gospodarczym. Uwag nie wniesiono 
wobec tego P. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu bez odczytywania: 
 
 „za” - 17 
 
Rada Powiatu Nowotomyskiego przyj ęła protokół z IX sesji Rady 
Powiatu Nowotomyskiego. 
 
Ad. 3 
Interpelacje Radnych.  
 
            P. Przewodniczący odczytał złoŜoną na sesji interpelacje P. 
Michała Dziewiałtowskiego-Gintowt w sprawie rodziny państwa 
Szewczuk. Interpelacja stanowi załącznik nr 4  do protokołu. 
 
Ad.4. 
Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalno ści Zarz ądu 
Powiatu w okresie mi ędzysesyjnym.  
 
              P. Przewodniczący poinformował, Ŝe Radni otrzymali w 
materiałach na sesję sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
P. Starosta uzupełnił sprawozdanie o posiedzenie Zarządu w dniu 27 
grudnia 2011. 
Zarząd na posiedzeniu zajmował się następującymi sprawami: 
- informacją o stanie finansów Powiatu, 
- podjęto uchwałę w sprawie powołania Komisji Konkursowej otwartego 
konkursu ofert na 2012r., 
- Zarząd wyraził stanowisko w sprawie opinii RIO i opinii Komisji Rady 
Powiatu, 
- przyjęto projekty uchwał na X sesję RPN oraz aneks do projektu 
uchwały w sprawie budŜetu Powiatu na rok 2012.  
P. Przewodniczący zapytał czy są pytanie do przedstawionego 
sprawozdania.  
P. Kozecki zapytał Dyr. PUP P. Hryniak o uchwałę podjętą przez Zarząd 
Powiatu na  posiedzeniu w dniu 29 listopada br. Czym podyktowana była 
zmiana regulaminu i jakie działania podjęto, jakie konkretnie stanowiska 
zostaną zlikwidowane. 



P. Galas odnośnie posiedzenia Zarządu w dniu 15.11.2011r., na którym 
Zarząd zaakceptował wykaz gruntów, dla których nastąpić ma 
wygaszenie trwałego zarządu oraz  w związku ze złoŜoną interpelacją na 
poprzedniej sesji w sprawie sprzedaŜy gruntów w Trzciance zapytała 
jakie są plany odnośnie działalności szkoły.  
P. Hryniak odnośnie pytania P. Kozeckiego wyjaśniła, zmiana 
Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym 
Tomyślu podyktowana jest koniecznością zmiany zadań związanych z 
planowanym zmniejszeniem środków  na utrzymanie administracyjne 
Urzędu w tym równieŜ na wynagrodzenia dla pracowników. W związku z 
powyŜszym w regulaminie zadania  stanowiska ds. Organizacyjnych, 
Obsługi Sekretariatu i Administracyjno-Gospodarczych zostały 
przeniesione do zadań wykonywanych przez zastępcę Dyrektora.  
Zatrudnienie ulegnie  zmniejszeniu o ok. 10% tj. 3 etaty.  
P. Kozecki powiedział, Ŝe pytanie dotyczyło tego jakie konkretnie 
stanowisko zostanie zlikwidowane. NaleŜy mówić prawdę, a nie to co 
pani Dyr. pasuje.  Nie ma do Zarządu pretensji, będzie jednak 
skrupulatnie śledził co się dzieje w PUP, gdyŜ podejmowane działania 
wymykają się P. Dyr. spod kontroli. Długo czekał na błąd P. Dyrektor i w 
końcu się doczekał. Chętnie jednak spotka się z P. Dyr.  
Na salę obrad przybył P. Skorupa. Obecnych jest 18 Radnych. 
P. Starosta odnośnie pytania P. Galas wyjaśnił, Ŝe w momencie złoŜenia 
interpelacji przez P. Galas nie było jeszcze opracowanej koncepcji jakie 
gruntu zostaną wyłączone z trwałego zarządu. Decyzja została dopiero 
podjęta na zarządzie 15.11.2011r. JeŜeli będzie zainteresowanie 
wydzierŜawieniem pozostałej części gospodarstwa to takie działania 
Zarząd spróbuje podjąć, przy zagwarantowaniu moŜliwości odbywania 
praktyk przez uczniów. 
 
Ad. 5 
Podj ęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej Gminie Zb ąszyń. 
 
        Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, w związku z tym P. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 6 do 
protokołu i poddał pod głosowanie: 
„za” - 18 
przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” – 0 
 
Rada Powiatu podj ęła Uchwał ę Nr X/83/2011 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Z bąszyń. 
Ad.6 



Podj ęcie uchwały w sprawie ustalenia projektu zmian uchw ały w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Nowotomyskiego na lata 2011-2016.  
 
        P. Skarbnik wyjaśnił, Ŝe zmiany wynikają ze zmniejszenia 
przychodów i rozchodów budŜetu powiatu w związku z budową sali 
gimnastycznej przy ZSZiL w Nowym Tomyślu. 
P. Przewodniczący poddał uchwałę stanowiącą załącznik nr 7  do 
protokołu. 
„za” – 16 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujących się”  - 2 
 
Rada Powiatu podj ęła Uchwał ę Nr X/84/2011 w sprawie ustalenia 
projektu zmian uchwały w sprawie Wieloletniej Progn ozy 
Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2011-2016 . 
 
Ad.7 
Odczytanie projektu uchwały w sprawie bud Ŝetu Powiatu 
Nowotomyskiego na rok 2012.  
 
         P. Skarbnik zapoznał radnych z aneksem do projektu uchwały 
budŜetowej na 2012r. Aneks związany jest z podpisaniem umowy na 
budowę drogi Sątopy-Cicha Góra-Boruja Kościelna. 
P. Skarbnik odczytał projekt uchwały na 2012r. Uchwała stanowi 
załącznik nr 8  do protokołu. 
 
Ad.8 
Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 
uchwały bud Ŝetowej.  
 
          P. Starosta odczytał opinię RIO o projekcie uchwały budŜetowej 
na 2012r. oraz o Wieloletnim Programie Inwestycyjnym. Opinie stanowią 
załącznik nr 9  do protokołu. 
 
Ad.9 
Odczytanie wspólnej opinii wszystkich Komisji Rady Powiatu w 
sprawie bud Ŝetu na 2012 rok.  
 
          P. Wiceprzewodnicząca P. Gruszka odczytała opinię Komisji Rady 
Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w sprawie budŜetu na 
2012r. Opinię stanowią załącznik nr 10  do protokołu. 
Ad.10 



WyraŜenie stanowiska przez Zarz ąd Powiatu w sprawie opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej i wspólnej opinii Ko misji Rady 
Powiatu.  
 
            P. Starosta odczytał stanowisko Zarządu w sprawie opinii RIO i 
Komisji Rady Powiatu. Stanowisko stanowi załącznik nr 11  do 
protokołu. 
Na salę obrad przybył P. Wilkoszarski. Obecnych jest 19 Radnych. 
 
Ad.11 
Dyskusja nad wniesionymi propozycjami zmian, w tym 
autopoprawek do projektu bud Ŝetu i ich przegłosowanie.  
 
               P. Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem budŜetu 
na 2012r. 
P. Galas powiedziała, Ŝe w projekcie budŜetu na 2012r. zdjęto z oświaty 
740 tys. zł. Czy w związku z tym wystarczy środków na oświatę, gdyŜ jak 
wiadomo w październiku brakuje juŜ środków na oświatę. 
P. Galas zapytała równieŜ z czego będą pochodziły zaplanowane w 
2012r. dochody majątkowe. 
P. Kozecki powiedział, Ŝe mowa jest o 10% redukcji zatrudnienia, czy w 
związku z tym Zarząd uwzględnił taką redukcję we wszystkich 
jednostkach. Czy zaplanowana kwota 19 mln na wydatki starostwa 
uwzględnia juŜ 10% zmniejszenie zatrudnienie czy nie. 
P. Skarbnik odnośnie zapytania P. Galas wyjaśnił, Ŝe umniejszenie 
środków w oświacie spowodowane jest koniecznością zgromadzenia 
środków na inwestycje i zbilansowaniem budŜetu. Jak tylko pojawią się 
dochody rezerwa oświatowa zostanie odtworzona. 
P. Starosta odnośnie zapytania P. Kozeckiego wyjaśnił, Ŝe wszystkie 
jednostki przy opracowywaniu budŜetu zostały poinformowane o planach 
i załoŜeniach do budŜetu. W starostwie podjęto decyzje o przesunięciach 
i redukcji etatów. JeŜeli w przyszłym roku będą nadal perturbacje ze 
sprzedaŜą majątku w starostwie przestanie pracować ok. 20 osób. 
P. Starosta dodał, Ŝe jest po rozmowach z RIO i budŜet Powiatu jest 
jednym z lepiej opracowanych budŜetów. 
P. Starosta zapoznał radnych planami zbycia mienia. 
P. Kamińska odnośnie planowania wynagrodzeń w jednostkach 
wyjaśniła, Ŝe jednostki zaplanowały 3% wzrost wynagrodzeń w 2012r. 
Zaplanowany fundusz obejmuje odprawy, jubileusze, staŜowe. W Ŝadnej 
z jednostek wynagrodzenia nie są przeplanowane.  
P. Kozecki zapytał czy przewidywany 3% wzrost wynagrodzeń dotyczy 
pracownika czy funduszu płac.  
P. Kamińska wyjaśniła, Ŝe 3% wzrost dotyczy funduszu płac. 



P. Kozecki zapytał czy inne jednostki przewidują 10% redukcję etatów. 
P. Kamińska powiedziała, Ŝe PUP jest specyficzną jednostką. 
P. Galas zapytała czy działka przeznaczona do sprzedaŜy w Opalenicy 
to teren przy ZOL. JeŜeli tak to jest to chyba nieporozumienie, działka ta 
nie jest atrakcyjna pod budownictwo. 
P. Starosta wyjaśnił, Ŝe na terenie działki znajdują się garaŜe prywatnych 
osób. P. Dyr. SPZOZ moŜe potwierdzić, Ŝe sprzedaŜ działki przy ZOL nie 
wpłynie na utrudnienia działalności szpitala. Ponadto prowadzone były 
rozmowy z Gminą Opalenica o przeznaczeniu działki pod budowę ronda. 
P. Dyr. Nowak wyjaśnił, Ŝe z chwilą decyzji o zagospodarowaniu terenu 
przy szpitalu na budowę apteki rozwój szpitala stał się niemoŜliwy. 
Szpital moŜe rozszerzyć swoją działalność o znajdujące się w budynku 
mieszkanie i kuchnie. Obecnie ok. 80% pacjentów to pacjenci leŜący. 
Mamy moŜliwości kadrowe, aby pacjenci chodzący mogli korzystać z 
pobliskiego parku. 
P. Kozecki odnośnie budowy drogi dojazdowej do szpitala zapytał czy 
koszty jej budowy wkalkulowano w koszty budowy lądowiska. 
P. Ast wyjaśnił, Ŝe inwestycja realizowana jest przez powiat. W ramach 
zaplanowanych środków na budowę lądowiska oraz otrzymanym 80% 
dofinansowaniem z ministerstwa wykonana zostanie ta droga. 
P. Kozecki zapytał jaka była nazwa przetargu. 
P. Ast remont drogi wewnętrznej na terenie szpitala  - dojazd do szpitala. 
P. Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę (aneks) do 
budŜetu. 
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujących się” – 1 
Rada Powiatu Nowotomyskiego przyj ęła autopoprawk ę do bud Ŝetu. 
 
Ad.12 
Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie bud Ŝetu Powiatu na 
rok 2012.  
 
        P. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie budŜetu Powiatu na 2012r. Uchwała stanowi załącznik nr 12  do 
protokołu. 
„za” – 15 
„przeciw” – 3 
„wstrzymujących się” – 1 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/85/2012 w 
sprawie bud Ŝetu Powiatu na rok 2012. 
Salę obrad opuścił P. Cecuła obecnych jest 18 Radnych. 
 



Ad.13 
Podj ęcie uchwały w sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu na rok 2011.  
 
           P. Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie zmian w budŜecie. Uchwała stanowi załącznik nr 13  do 
protokołu.  
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/86/2012 w 
sprawie zmian w bud Ŝecie Powiatu na rok 2011. 
 
Ad.14 
Podj ęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie nale Ŝności o charakterze cywilnoprawnym 
oraz okre ślenia warunków dopuszczalno ści pomocy publicznej.  
 
           P. Przewodniczący w związku z brakiem pytań poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/87/2012 w 
sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udziel ania ulg w 
spłacie nale Ŝności o charakterze cywilnoprawnym oraz okre ślenia 
warunków dopuszczalno ści pomocy publicznej.  
 
Ad.15 
Podj ęcie uchwały w sprawie okre ślenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodost ępnych na terenie Powiatu Nowotomyskiego w 2012 
roku.  
 
         P. Przewodniczący w związku z brakiem pytań poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/88/2012 w 
sprawie okre ślenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodost ępnych 
na terenie Powiatu Nowotomyskiego w 2012 roku. 
 
 
Ad.16 



Podj ęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/201 1 Rady 
Powiatu Nowotomyskiego z dnia 21 wrze śnia 2011r. w sprawie 
określenia zada ń z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych zamieszkuj ących na terenie Powiatu 
Nowotomyskiego, na które zostan ą przeznaczone środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych w 
2011r. 
 
          P. Przewodniczący w związku z brakiem pytań poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/89/2012  w 
sprawie zmiany uchwały Nr VIII/71/2011 Rady Powiatu  
Nowotomyskiego z dnia 21 wrze śnia 2011r. w sprawie okre ślenia 
zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osó b 
niepełnosprawnych zamieszkuj ących na terenie Powiatu 
Nowotomyskiego, na które zostan ą przeznaczone środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych w 
2011r. 
 
Ad.17 
Podj ęcie uchwały w sprawie  uchwalenia planu pracy Rady Powiatu  
Nowotomyskiego na 2012 rok.  
 
          P. Przewodniczący w związku z brakiem pytań poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
„za” – 18 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujący się” 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/90/2012 w 
sprawie  uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Nowoto myskiego na 
2012 rok. 
 
Ad.18 
Podj ęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej na 2012 rok.  
 
        P. Kozecki zapytał czy komisja zebrała się w tym temacie i 
dyskutowała na temat planu. 
P. Przewodniczący powiedział, Ŝe plan został omówiony na 
posiedzeniach komisji i wtedy radni mogli zgłaszać uwagi do planu. 



P. Przewodniczący poddał projekt uchwały stanowiący załącznik nr 18 
do protokołu. 
„za” – 17 
„przeciw” – 0  
„wstrzymujących się” – 1 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/91/2012 w 
sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizy jnej na 2012 
rok. 
 
Ad.19 
Sprawozdanie z działalno ści Komisji Rewizyjnej za 2011 rok.  
 
          P. Szczechowicz odczytał sprawozdanie z działalności Komisji 
Rewizyjnej za 2011r. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 19  do 
protokołu. 
 
Ad.20 
Przyj ęcie planów pracy Komisji Rady Powiatu na 2012 rok.  
 
  P. Przewodniczący poprosił o nie łączenie posiedzeń komisji. 
P. Przewodniczący poddał plany pod głosowanie. 
„za” – 18 
„przeciw” - 0 
„wstrzymujących się” – 0 
Rada Powiatu przyj ęła plany pracy Komisji Rady Powiatu na 2012r.  
 
Ad.21 
Podj ęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
niewygasaj ących z upływem roku bud Ŝetowego 2011.  
 
           P. Skarbnik wyjaśnił, Ŝe nie zakończono jednego zadanie tj. 
budowa drogi wewnętrznej  przy szpitalu. Rozliczenie tej inwestycji 
nastąpi w roku 2012. 
P. Przewodniczący poddał uchwałę stanowiącą załącznik nr 20  do 
protokołu po głosowanie. 
„za” – 17 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujących się - 1 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/92/2012 w 
sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasaj ących z upływem 
roku bud Ŝetowego 2011. 
Salę obrad opuścił P. Wilkoszarski. Obecnych jest 17 Radnych. 
 



Ad.22 
Podj ęcie uchwały w sprawie przyznania tytułu „zasłu Ŝony dla 
Powiatu Nowotomyskiego”.  
 
 
       P. Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę stanowiącą 
załącznik nr 21  do protokołu. Uchwała dotyczy nadania tytułu Pani 
Mirosławie Kluj. 
„za” – 17 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujących się” – 0 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/93/2012 w 
sprawie przyznania tytułu „zasłu Ŝony dla Powiatu 
Nowotomyskiego”. 
 
Ad.23 
Podj ęcie uchwały w sprawie przyznania tytułu „zasłu Ŝony dla 
Powiatu Nowotomyskiego”.  
 
            P. Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę stanowiącą 
załącznik nr 22  do protokołu. Uchwała dotyczy nadania tytułu Pan 
Karola Siemiona 
„za” – 16 
„przeciw” – 0 
„wstrzymujących się” – 1 
Rada Powiatu Nowotomyskiego podj ęła uchwał ę Nr X/94/2012 w 
sprawie przyznania tytułu „zasłu Ŝony dla Powiatu 
Nowotomyskiego”. 
 
Ad.24 
Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
 
 
            P. Ast odnośnie interpelacji P. Dziewiałtowskiego-Gintowt 
wyjaśnił, Ŝe Powiat nie moŜe udzielić P. Szewczuk pomocy finansowej. 
Podjęta została uchwała w sprawie udzielenia pomocy w formie wysłania 
zaproszenia. Udzielona pomoc nie wiąŜe się ze środkami finansowymi. 
Uchwała została podjęta na podstawie aktu notarialnego, w którym 
zostało zawarte zapewnienie pracy oraz mieszkania na okres 2 lat. 
Obecnie rodzina P. Szewczuk jest w trakcie wyrabiania wszystkich 
niezbędnych dokumentów. P. Starosta ponadto wystąpił z pismem do 
Burmistrza Nowego Tomyśla w sprawie udzielenia P. Szewczuk pomocy 
administracyjnej w załatwieniu spraw urzędowych po przyjeździe do 



Polski. Natomiast Wydział Spraw Obywatelskich moŜe wystąpić do 
WUW o środki na wyposaŜenie mieszkania. 
P. Ast dodał, Ŝe odpowiedź na złoŜoną interpelację zostanie udzielona 
na piśmie. 
 
Ad.25 
Wolne głosy i wnioski.  
 
P. Gruszka odczytała pisma: 
-  Komendy Policji we Wrześni w sprawie zawiadomienia o wszczęciu 
postępowania w sprawie naduŜycia władzy przy sprzedaŜy 
nieruchomości w Buku. 
- Prokuratury Generalnej w sprawie likwidacji prokuratury. 
P. Przewodniczący dodał, Ŝe Stowarzyszenie na Rzecz Powiatu 
Nowotomyskiego skierowało pismo do Prokuratora Generalnego w 
sprawie likwidacji prokuratury w Nowym Tomyślu. 
P. Sobczak odczytał pismo Dyr. ZSRCKU Trzcianka w sprawie 
zwiększenia środków na funkcjonowanie szkoły. 
P. Helwing w imieniu samorządu Gminy Nowy Tomyśl podziękował za 
dobrą współpracę w minionym roku oraz złoŜył Ŝyczenia noworoczne. 
P. Bartosz Dziewiałtowski-Gintowt podziękowała za zaproszenie na 
sesję i złoŜył Ŝyczenia noworoczne. 
 
Ad.26 
Zamkni ęcie X sesji Rady Powiatu Nowotomyskiego.  
 
              Po wyczerpaniu porządku obrad P. Przewodniczący 
podziękował za udział i zamknął obrady X sesji Rady Powiatu 
Nowotomyskiego. 
Obrady zakończono o godzinie 14:00. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 


